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Grundejerforeningen Egernvænget 
 
Mødereferat for bestyrelsesmøde 7.8.2003 hos Charlotte 
 
Deltagere: Charlotte, Per, Jesper og Søren 
Afbud fra: Karina og Kenth. 
 
 
 
Mødet afholdtes med følgende dagsorden: 
 
1. Valg af referent 
2. Godkendelse af mødereferat fra forrige møde 30.6.2003 
3. Opfølgning på punkter/opgaver fra sidste møde: 
 a. Hartvig Consult 

b. Vejaflevering – Hartvig planlægning 
c. Forsikring – PL og div. selskaber (Søren) 
d. Grundskyldsmødet 
e. Lys på vejen (Søren) 
f. Antenneforeningen (Per) 
g. Kommunen – overdragelse (Søren) 

4. Status/kvalitet på græsslåning – fjernelse af afklippet græs på kommunens areal  
5. Fællesarealudvalget – status 

- opsætning / udgravning af areal 
6. Status på Hjemmesidearrangement 
7. Festlighederne den 23.8 
8. Eventuelt 
 
Ad. 1 Søren valgtes som referent. 
 
Ad. 2 Mødereferat fra forrige møde godkendtes med den ændring, at Jesper ville underrette 

Brian om, at hans leverandør havde lavet mærker i vejbanen. 
 
Ad 3. a) Kenth fik opgaven med at følge op på og kontakte Hartvig Consult i.f.m. 

 overdragelsesforretningen med kommunen (aftalt til 11.9.2003 kl. 
 16.00). 
b) Som ovenfor 
c) Orientering fra Søren om, at der er tegnet ansvarsforsikring via PL. 

Punktet udgår fremover. 
d) Orientering fra Per om kontakterne med Rafn og søn. Der udestår nu 

”kun” at få lavet aftalerne mellem Rafn og de enkelte parceller. Per 
sørger for dette. 

e) Punktet udgår 
f) Per orienterede om TDC’s manglende professionalisme i.f.t. skriftligt at 

indestå for mundtlige løfter. Der er bred enighed mellem de 420 
husstandes foreninger om at gå efter en samlet løsning, selvom enkelte 
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er blevet tilbudt mere favorable løsninger end andre. Processen 
fortsætter. 

g) Der er aftalt et overdragelsesmøde den 11.9.2003 kl. 16.00 her på 
bebyggelsen. I mødet vil deltage Hartvig Consult samt repræsentanter 
for kommunen. 

 
Ad 4. Det blev drøftet hvorvidt kvalitet og udgifter hænger sammen m.h.t.græsklipningen. 

Der var på mødet enighed om, at det udførte arbejde var af en god kvalitet. 
Kommunens folk havde slået det lange græs mod Haretoften og blot ladet græs og 
tidsler ligge. Vi talte om at få Jørgen Skou til at fjerne græsset (mod betaling) og 
samtidigt få Skou til at fjerne det ukrudt, som beboerne havde luget ud fra 
fællesbedene. Skou havde iøvrigt beklaget sig til Karina over, at klipningen tager 
noget længere tid, end Steen Koch havde sagt, hvorfor Skou ønskede en højere pris for 
klipningen / alt. klipning af et reduceret område, f.eks. kommunens områder syd og 
vest for bebyggelsen. Bestyrelsen enedes om at man skulle bibeholde klipningen også 
af kommunens områder for at skåne tidselbyrden i de tilstødende bede og haver, og i 
stedet afvente et udspil fra Skou (Nyt tilbud er iøvrigt vedhæftet dette 
referat/mødeindkaldelse til næste møde). 

 
Ad 5. Man enedes om, at lade Fællesarealudvalget foreslå en arbejdsweekend, hvor alle 

beboere kunne melde til eller fra til at deltage i arbejdet, så vi kan få færdiggjort vores 
fællesområde. 

 
Ad 6. Intet nyt fra hjemmesidefronten. Punktet fortsætter. 
 
Ad 7. Man enedes om at fastholde lørdag den 23.8 som nabofestdag for dem som er i stand 

til at deltage. I tilfælde af dårligt vejr aflyses festlighederne. 
 
Ad 8. Næste møde afholdes hos Karina i nr. 39. den 11.9.2003 kl. 20.00. 


